

Title (en)

Closing device with a slider for a bag, comprising tear-resistant means

Title (de)

Schließvorrichtung mit Läufer für Beutel, die Abreissenschutzmittel umfasst

Title (fr)

Dispositif de fermeture à curseur pour sachet, comprenant des moyens anti-arrachement

Publication

EP 1873072 A2 20080102 (FR)

Application

EP 07111169 A 20070627

Priority

FR 0605873 A 20060629

Abstract (en)

The device has two complementary closing sections (200, 300), and a slider (100) comprising a central wall (140), where the slider modifies a connection state of the sections to separate or engage the sections. The slider has two flanges (120, 130) and flexible lips (145, 146), which are placed on the top of the wall opposite to tapers (216, 316) provided on the sections based on a configuration such that an attempt of retraction of the slider forms self-blocking buttressing of the lip.

Abstract (fr)

La présente invention concerne un dispositif de fermeture pour sachet comprenant au moins deux éléments de fermeture complémentaires (200, 300) et un curseur (100) associé comportant un muret central (140), adapté pour modifier l'état de liaison desdits deux éléments (200, 300) afin respectivement de séparer ou mettre en prise ceux-ci selon son sens de déplacement, caractérisé par le fait que le curseur (100) comprend au moins une lèvre souple (145, 146) placée sur le sommet du muret central (140) en regard d'une dépouille (216, 316) prévue sur l'élément de fermeture (200, 300), selon une configuration telle que toute tentative de retrait du curseur conduise à un arc-boutement autobloquant de la lèvre (145, 146).

IPC 8 full level

B65D 33/25 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 33/2508 (2013.01 - EP US); **Y10T 24/2532** (2015.01 - EP US); **Y10T 24/45168** (2015.01 - EP US)

Cited by

US8075187B2

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

EP 1873072 A2 20080102; EP 1873072 A3 20080305; EP 1873072 B1 20140507; FR 2903087 A1 20080104; FR 2903087 B1 20100924;
US 2008069483 A1 20080320; US 7976219 B2 20110712

DOCDB simple family (application)

EP 07111169 A 20070627; FR 0605873 A 20060629; US 82370507 A 20070626